

Sent: Wednesday, August 21, 2024 9:45 AM

To: Martina Chait <MartinaC@dourodummer.on.ca>

Subject: 2024 Ontario Senior Achievement Award / Prix d'excellence de l'Ontario pour les personnes âgées de 2024

(Un message en français suivra)

**Ministry for Seniors
and Accessibility**

Minister

College Park
777 Bay Street
5th Floor
Toronto ON M7A 1S5

**Ministère des Services aux
aînés et de l'Accessibilité**

Ministre

College Park
777, rue Bay
5e étage
Toronto (Ontario) M7A 1S5



August 2024

Dear Friends,

It is my pleasure to invite you to submit a nomination for the [Ontario Senior Achievement Award](#).

Each year, the program recognizes extraordinary seniors who, **after the age of 65**, have made significant contributions to their community or province.

The annual deadline for nominations is October 1st. You can submit a nomination online by [registering through the Ontario Honours and Awards Portal](#).

For more information about the program, please visit the [Ontario Senior Achievement Award webpage](#).

You may also contact Ontario Honours Secretariat at OntarioHonoursAndAwards@ontario.ca if you have questions about the Ontario Senior Achievement Award and how to submit a nomination online.

Thank you in advance for taking the time to consider putting forward the name of a special senior in your community.

Sincerely,

Raymond Cho
Minister for Seniors and Accessibility

**Ministry for Seniors
and Accessibility**

Minister

College Park
777 Bay Street

**Ministère des Services aux
aînés et de l'Accessibilité**

Ministre

College Park
777, rue Bay



5th Floor
Toronto ON M7A 1S5

5e étage
Toronto (Ontario) M7A 1S5

Août 2024

Madame, Monsieur,

J'ai le plaisir de vous inviter à proposer une candidature au [Prix d'excellence de l'Ontario pour les personnes âgées](#) de 2024.

Chaque année, le programme rend hommage aux aînés extraordinaires qui, **après l'âge de 65 ans**, ont apporté une contribution exceptionnelle à leur communauté ou à la province.

La date limite annuelle pour proposer une candidature est le 1^{er} octobre. Pour soumettre une candidature en ligne, veuillez-vous [inscrire au Portail des distinctions et prix de l'Ontario](#).

Pour plus de renseignements sur le programme veuillez consulter la [page Web du Prix d'excellence de l'Ontario pour les personnes âgées](#).

-
Si vous avez des questions au sujet du Prix d'excellence de l'Ontario pour les personnes âgées, veuillez contacter aussi le Secrétariat des distinctions et prix de l'Ontario à OntarioHonoursAndAwards@ontario.ca.

Je vous remercie d'avance de prendre le temps de songer à proposer le nom d'une personne âgée exceptionnelle de votre collectivité.

Veuillez agréer, Madame, Monsieur, l'expression de mes sentiments les meilleurs.

Sincèrement,



Raymond Cho
Ministre des Services aux aînés et de l'Accessibilité